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Caldes aprova les noves 
Ordenances de Circulació 

Joan SERRAT 

Una de les darreres poblacions en aprovar les modificacions 
del quadre sancionador de les Ordenances de Circulació va ser 
Caldes, en el decurs del ple ordinari celebrat el passat dia 12. El 
quadre de sancions es va aprovar per unanimitat. 

El portaveu de CiU, Jesús An
dújar va mostrar-se crític en 
aquest punt pel que fa a la desti
nació dels diners de les multes 
així com que les mateixes no so
lucionarien com passa en l'actua
litat, el problema de la circulació 
viària pel nucli urbà de Caldes. 
Per la seva part, Joan Villanueva, 
regidor i tinent d'alcalde, va con
testar-li que aquesta partida era 
una de les fonts d'ingressos del 
Consistori i que aquestes van 
destinades als Pressupostos Mu
nicipals, a més va dir que el 90% 
de les infraccions les produeixen 
els propis conductors i que 
aquestes sancions estan al nivell 
de la resta de països europeus. 

El quadre de sancions és bas
tant ampli, en primer terme afec
ta als vianants i poden ser sancio
nats amb tres mil pessetes per 
deu tipus diferents d'infraccions 
com poden ser, per exemple: Cir
cular fora dels llocs per això des
tinats, aturar-se en grups obs
truint la vorera o circular amb cot
xes de criatures i d'impedits que 
no portin motor, ocasionant mo
lèsties als vianants. Els altres 
apartats, tenen els següents tí
tols: No respectar senyals de 
trànsit, velocitat, avançaments, 
girs i maniobres, estacionaments, 
estacionaments en zones regula
des per parquímetres, parades, 
transports de mercaderies, càrre
ga i descàrrega, infraccions di
verses. 

Entre aquests apartats que fan 
especial menció als conductors. 

les sancions poden anar des de 
les tres mil pessetes per no res
pectar senyals de trànsit sense 
perill, circular amb lentitud obsta
culitzant, velocitat excessiva en 
empendre la marxa des d'un es
tacionament, tallar el pas sense 
perill, estacionament en parada 
prohibida o en zona blava, esta
cionar motocicletes, bicicletes i 
ciclomotors de forma transversal, 
manca de tiquet en zones regula
des per parquímetres, mercade
ries 0 materials posats en el ter
ra, etc, tot això i altres són san
cionades amb la multa mínima de 
tres mil pessetes. Per altra banda 
i en l'altre extrem, les de més va
lor sancionador, en són dues: 
l'excés de velocitat superior al 
60% i proposta de suspensió del 
permís de circulació i la segona, 
conducció temerària: les dues ci
tades són sancionades amb cin
quanta mil pessetes. 

Invitació de Gor 

L'alcaldessa de Caldes, Mont
serrat Domènech, en el despatx 
ordinari del Ple del passat 12 de 
juliol, va informar de la invitació 
que havia fet arribar l'ajuntament 
de Gor, per tal que una delegació 
del consistori calderí, es desplaci 
a la localitat granadina de Gor, 
del 6 al io d'agost proper per ser 
presents a les festes d'aquesta lo
calitat, la qual compte a Caldes 
amb un bon grapat d'emigrants i 
té un Club d'Amics. 

Granollers 

CiU demana la dimissió dei 
responsable de Seguretat Ciutadana 

Pilar PEREIRA 

El Ple corresponent al mes 
de juliol, que va ser celebrat el 
passat dimarts per l'Ajuntament 
de Granollers, constà de divuit 
punts. El tema de controvèrsia 
fou portat per Josep Serratu-
sell, que mostrà el seu desa
cord amb la tasca duta a terme 
pel responsable de seguretat 
ciutadana, Santiago Rodríguez 
Crisollno. D'altres temes trac
tats van ser la proposta relativa 
a l'acceptació de les subven
cions concedides per la Diputa
ció de Barcelona dins del Pla de 
Cooperació d'Assistència Lo
cal, el projecte de l'estació de
puradora d'aigües i l'aprovació 
inicial del projecte de construc
ció del Teatre-Auditorl. 

L'Ajuntament dé Granollers 
compta amb 44.441.000 ptes. pel 
Parc de Ponent i 10.000.000 ptes. 
pel Parc de la Font Verda que han 
estat concedits per la Diputació 
de Barcelona per al Pla de Coo
peració d'Assistència Local dels 
anys 90-91. 

El projecte de l'estació depura
dora de Granollers, que està en 
primera fase, ha estat dotat de 
700 milions de pessetes. El pla ha 
estat presentat per la Junta d'Ai
gües del Departament de Política 
Territorial i Obres Públiques de la 
Generalitat de Catalunya, que de
fensa el manteniment del riu Be
sòs. 

El projecte de construcció del 
Teatre-Auditori, redactat per l'ar
quitecte Josep Ma. Botey i Gó
mez, consta d'un pressupost de 
70 milions de pessetes que ha es
tat adjudicat directament a l'em
presa SUCADI, S.A., d'entre tres 
propostes més. 

La proposta relativa a l'aprova
ció d'un protocol addicional al 
conveni formalitzat amb l'Institut 
Català d'Assistència Social i Ser
veis ha estat acceptada amb una 
quantia total de 2.096.000 ptes. 

CiU va criticar 
l'eficàcia de Crisolino 

Dins del torn de precs i pre
guntes, Josep Serratusell, Presi
dent del Consell Comarcal i cap 
de l'oposició, va intervenir per de
manar una vegada més la dimis
sió del responsable de seguretat 
ciutadana, Santiago Rodríguez 
Crisolino. Serratusell es va fona
mentar en un estudi dels succes
sos ocorreguts entre els mesos 
de juny i juliolque van ser publi
cats per diversos mitjans de co
municació de la comarca i, entre 
d'altres, en alguns aspectes del 
programa que no han estat 
acomplerts. El cap de Conver
gència i Unió va demanar a San
tiago Rodríguez la realització 
d'una enquesta per tenir present 
el sentiment dels granollerins so
bre la seguretat ciutadana. 

La crítica va reflectir sobretot la 
manca d'ampliació de la plantilla 
de la guàrdia urbana des de l'any 
1982 i comentà que no s'ha do
nat un intent de solució des del 
punt de vista polític. Va remarcar 
que el problema de la seguretat 
ciutadana és un problema de pre
venció i per tant es necessària 
una major dotació de mitjans. 

Propostes de 
Convergència i Unió 

CiU recomanà l'ampliació de la 
plantilla de la guàdia urbana amb 
16 membres més, la creació 

d'una junta de prevenció per a jo
ves, d'una unitat especialitzada 
contra la droga i d'una unitat de 
salut, higiene i protecció ecolò
gica. 

Serratusell va proposar una 
campanya antidroga com la rea
litzada pel municipi de Manlleu, 
que tenia com a principal objec
tiu la no consumició de drogues 
públicament. 

Rèplica Socialista 
Santiago Rodríguez Crisolino 

va defensar la seva postura argu
mentant les nombroses i efecti
ves detencions realitzades per la 
Guàrdia Urbana. Comentà que 
Granollers és una de les pobla
cions amb el tant per cent de 
membres de la G.U. més elevat. 

Josep Pujades, alcalde de 
Granollers, es dirigí a Serratusell 
afirmant la manca d'un anàlisi se
riós quant a les dades que apor
tà en la seva intervenció, que no 
contenia cap mena de credibilitat. 
Comprovà amb les memòries 
que la tendència dels delictes i 
les substraccions han baixat con
siderablement respecte l'any 
1984. L'any 1984 es van registrar 
un total de 344 delictes davant els 
206 del 88. Pel que fa a les subs
traccions, l'any 84 es van denun
ciar 1563 i 835 per l'any 1988. 

Sobre el tema de la prevenció 
de la droga. Pujades va dir que 
Granollers disposa d'un servei 
d'atenció a la drogodependència 
I a la toxicomania. 

L'alcalde de Granollers va fer 
menció del tema de la presó de 
Quatre Camins com a efecte ne
gatiu referent a la delinqüència i 
destacà també el descontent dels 
habitants de la població sobre el 
tema de la ubicació, que es portà 
a terme directament des de la 
Generalitat. 

ERC de la Garriga presenta el 
programa per les properes eleccions 

D'esquerra a dreta: Santi Cucurella, Àngel Colom, Lluís Noguera i dos membres lo
cal* del partit 

J. GARCIA 

Presidida pel Secretari General d'Esquerra Republicana de Ca
talunya, Àngel Colom, juntament amb Lluís Noguera i Santi Cucu
rella (Secretari tècnic i Secretari adjunt de Publicacions del partit 
respectivament), va tenir lloc el proppassat dilluns a la Garriga una 
roda de premsa en la que es va presentar un esborrany del que 
serà el seu programa electoral per les seves properes eleccions 
municipals, el setembre del 91. 

Lluís Noguera va encetar la 
conversa amb els mitjans de co
municació presents, fen esment 
dels punts primordials del progra
ma electoral d'ERC pel municipi 
de la Garriga. 

—ERC el que intenta aconse

guir és que cada individu es sen
ti representat pel seu Ajuntament, 
i vegi que la seva qualitat de vida 
augmenta. 

—Volen posar molt interès en 
el tema del medi ambient. (Per 
d'aquí a un parell de setmanes 

s'està preparant una proposta a 
l'ajuntament de la vila amb firmes 
i queixes de ciutadans per tal de 
recolar els residus tòxics de les 
empreses i sanejar el riu Con
gost). 

—Pretenen dissenyar una polí
tica sense improvisacions, a par
tir d'idees noves, amb una infras
tructura que el govern actual no 
té. 

Àngel Colom per la seva ban
da va exposar els eixos centrals 
pels quals es mou la política del 
partit, remarcant: 

"La Garriga de manera inex
cusable ha de fer un gran paper 
en les properes eleccions mu
nicipals". 

Va destacar que el projecte 
que Lluís Noguera havia esbossat 
per la Garriga entronca amb el 
projecte marc d'ERC, i afegí: 
"s'ha de crear un bon equip que 
sigui l'alternativa a un govern que 
ha gestionat de manera medio
cre. Els ajuntaments són eines 
per un treball polític, òrgans més 
propers al ciutadà. Per ERC els 
ajuntaments són elements impor
tants en l'estabilitat democràtica, 
són els motors de dinamització 
cultural, democràtica i social. 
Som també un partit pacifista i 

pensem que s'ha d'informar als 
joves dels seus drets, des d'una 
posició de joves pacifistes, que 
no tenen per què fer el servei 
militar". 

Àngel Colom finalitzà la seva 
intervenció tot dient: "presentem 
un projecte nou per a Catalu
nya, per trencar amb la servitud 
i supeditació a Espanya per 
part de Convergència i Unió i 
supeditació del PSOE a tota la 
gent d'esquerra. S'ha de co
mençar a triar, primer des dels 
ajuntaments i després des d'al
tres institucions, un nou model 
de vida, de relacions huma
nes... Dir que el model de CiU 
és un model fora de lloc, ERC 
presenta un nou model dinàmic 
i innovador". 

Seguidament Santi Cucurella 
va recolzar el que els seus com
panya havien dit, i reiterà: 

"Els municipis per ERC són 
molt importants, en un procés 
de creació d'un model a Ca
talunya". 

Va afegir "demanem especial
ment el vot de tota la gent immi
grant que viu a la Garriga, perquè 
és la força que permetrà entrar a 
l'ajuntament amb un número de 
regidors suficients per capgirar la 

situació de mediocritat i la mane
ra d'oposició als regidors socia
listes". 

Per acabar Lluís Noguera va 
destacar la necessitat de seguir 
fent reunions amb diferents sec
tors de la Garriga, botiguers, in
dustrials, ensenyants... "Per tai 
que ells ens enriqueixin el nos
tre programa, perquè el progra
ma d'un municipi no s'ha de fer 
des de les reunions de cada 
partit a Barcelona, sinó que 
s'ha de fer sobre la realitat de 
cada municipi". 

Un cop finalitzada la roda de 
premsa, ens adreçàrem a en Lluís 
Noguera, per tal de conèixer qui 
serà el candidat a l'alcaldia del 
municipi garriguenc". La candida
tura, que estarà formada per tret
ze persones més dos suplents, 
està molt avançada, però encara 
no ho volem fer públic, perquè 
creiem que queda un any, i po
den passar moltes coses, però el 
que sí podem dir és que serà una 
persona força coneguda al poble, 
però abans de fer públic el seu 
nom volem acabar de lligar caps 
i trobar el moment oportú". 

Tot seguit els tres dirigents es 
van dirigir a un conegut restau
rant de la comarca, on celebraran 
un sopar amb militants i simpatit
zants de la zona. 
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